
Adviesaanvraag college aan dagelijks bestuur 

Onderwerp adviesaanvraag: 
Portefeuille: 
Directie: 
Datum behandeling staf WH 
Datum adviesaanvraag: 
Deadline ontvangst advies: 
Advies mailen naar: 
Meegestuurde stukken: 

Heeft er consultatie vooraf 
plaatsgevonden? 

Stadsdeel: 
Procesbegeleider: 
Datum weekstart/staf: 
Datum stadsdeelcommissie: 
Datum da gelijks bestuur: 
Registratienr. (optioneel): 

Invullen door directie: 

Concept Evenementenbeleid 2026 en Concept Locatieprofielen 2027 
Evenementen 
Communicatie — Stedelijk Evenementenbureau 
6 mei 2025 
20 mei 2025 
3.8 juli 2025 
Evenementenbureau@amsterdam.nl   
1. Concept Evenementenbeleid 2026 inclusief bijlagen 
2. Concept Locatieprofielen 2027 
3. Verslag Participatieproces 
4. Raadsinformatiebrief 
Ja, er heeft, in nauwe samenwerking met de stadsdelen en het stadsgebied Weesp een 
participatietraject plaatsgevonden waarbij voor alle locatieprofielen enquetes zijn uitgezet 
en er voor de aandachtslocaties participatiebijeenkomsten zijn georganiseerd. De 
portefeuillehouders Evenementen geconsulteerd zowel in PHO's als individueel. Ambtelijke 
consultatie heeft plaatsgevonden met de per stadsdeel/stadsgebied aangewezen 
projectleiders of evenementencoordinatoren. Vanuit de VTH organisatie zijn 
vertegenwoordigers van het RAP-team onderdeel geweest van de projectgroep die nieuw 
beleid voor het vergunningenproces heeft uitgewerkt. 

Invullen door stadsdeel: 

Nieuw-West 
Nikki Weeling, Sophie Westenburg 

8 juli 2025 
3.0 juli 2025 

Over gevraagde adviezen: Conform de Verordening stadsdelen en stadsgebied Amsterdam 2022: 

(art. 12, lid 1.) betrekt college en BM het DB bij voorbereiding van stedelijke kaders als deze kaders betrekking hebben op taken en 
bevoegdheden van DB of DB een rol krijgt in uitvoering van die kaders, of 
(art. 12, lid 2) als college of BM voornemens is over stedelijke kaders besluit te nemen of voornemens is ander besluit te nemen 
waarbij belangen van een of meer stadsdelen zijn betrokken, in ieder geval bij vaststellen van bestemmingsplannen, wint college of 
BM bij DB advies in. 

DB legt deze adviezen voor aan SDC (art. 19). 
Bij besluitvorming maakt DB inzichtelijk wat advies van SDC is en hoe eventuele voorstellen of moties als bedoeld in art. 30, lid 3, zijn 
verwerkt. DB neemt advies van SDC over indien is vastgesteld met meerderheid van stemmen en past binnen stedelijke en budgettaire 
kaders. DB kan uitsluitend schriftelijk met zeer zwaarwegende redenen afwijken van advies of voorstel van SDC. (art. 19, lid 5) Als 
standpunten van stadsdeelcommissieleden bij uitbrengen van advies uiteenlopen, worden in advies standaard alle verschillende 
standpunten binnen commissie kenbaar gemaakt. (art. 30, lid 5) 

Adviesvraag college 
Formuleer hier de vraag aan het dagelijks bestuur 

Het college vraagt het dagelijks bestuur te adviseren op het concept Evenementenbeleid 2026 en de herijkte 
conceptlocatieprofielen 2027. 

Visie 2025-2034 
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In 2024 heeft de gemeenteraad de visie "Amsterdam bruisende stad, Visie Festivals en Evenementen 2025-2035" 
vastgesteld. Voor het opstellen van deze visie is een draagvlakonderzoek uitgevoerd. Aan de ontwikkeling van de visie 
op evenementen is een uitgebreid verkenningstraject vooraf gegaan, met stadsgesprekken en plenaire bijeenkomsten 
voor bewoners en organisatoren. Om op te halen welk draagvlak er is voor evenementen is daarnaast ook een groot, 
onafhankelijk onderzoekl uitgevoerd door R2Research, in opdracht van de gemeente. 

Uit dat onderzoek blijkt dat het draagvlak onder Amsterdammers voor evenementen en festivals nog altijd groot is, en 
ook niet is veranderd ten opzichte van 2019. Zo'n 8o% van de Amsterdammers bezoekt een of meer evenementen per 
jaar. Gemiddeld zo'n 3 per persoon. Eveneens 8o% van de Amsterdammers mist niks in het aanbod. Verder valt op dat 
Amsterdammers goed bekend zijn met evenementenaanbod en deze ook beoordelen als voldoende in aantal. Uit het 
onderzoek komt ook naar voren dat Amsterdammers wel graag meer buurt- en wijkgerichte evenementen zouden 
willen dan er nu zijn. 

In de visie is omschreven wat het college wil dat evenementen toevoegen aan de stad. Een eerste voorwaarde is dat 
evenementen veilig zijn, en dat ze binnen de gestelde kaders worden georganiseerd. Ook het voldoen aan 
gemeentelijk beleid op het gebied van duurzaamheid en toegankelijkheid zijn op alle evenementen van toepassing. 
Daarnaast zijn vier uitgangspunten geformuleerd: 

1. Een breed en gevarieerd aanbod, met zowel betaalde als gratis evenementen, dat aansluit op de behoeften en 
leefwereld van een brede groep Amsterdammers. Het nieuwe beleid moet de toegankelijkheid van het aanbod 
vergroten door te zorgen voor een betere representatie van de verschillende achtergronden, perspectieven en 
verhalen in de stad; 

2. Binding met de stad en de inwoners, door te streven naar evenementen die uitnodigen tot ontmoeting tussen 
inwoners en met de stad, en die betekenis hebben voor de buurt of de stad als geheel. Ook is wederkerigheid 
een belangrijk onderdeel: evenementen komen iets halen en lets brengen; 

3. Optimale spreiding over de stad, zowel de lusten als de lasten goed te verdelen. Daardoor zijn evenementen 
voor alle bewoners laagdrempelig en in de buurt, maar wordt de impact van evenementen ook goed verspreid. 
Duidelijke afspraken over frequentie en omvang, maar ook de programmering en doelgroep van evenementen 
per gebied moeten bijdragen aan meer draagvlak; 

4. Met het nieuwe beleid moet ook ruimte worden gecreeerd voor vernieuwing en experiment. Door gezonde 
concurrentie blijft het aanbod actueel en interessant, en kunnen ook nieuwe concepten voor nieuwe 
doelgroepen een kans krijgen. 

Participatieproces  
Het draagvlakonderzoek en de visie vormen de basis voor het nieuwe evenementenbeleid. Bij de uitwerking daarvan 
heeft het college drie opdrachten meegegeven. 
Allereerst is duidelijk dat Amsterdammers evenementen in de stad graag bezoeken en bij de stad vinden horen, en dat 
er dus blijvend ruimte voor moet worden gemaakt in de stad. Uitgangspunt is geweest dat de ruimte voor grote 
evenementen ongeveer gelijk moet blijven, en dat er meer plek moet worden gevonden voor programmering gericht 
op de direct omwonenden. Bij deze opgave heeft het college concreet de opdracht meegegeven om op locaties die 
daar geschikt voor zijn, tenminste 3 dagen per jaar grote evenementen met een hogere geluidsbelasting (tot 85 dB(C) 
op de gevel) mogelijk te maken. 
In de tweede plaats is er een opdracht om te onderzoeken hoe de impact van (met name grote) evenementen (waar 
nodig) kan worden beperkt en bewoners daar beter over kunnen worden geInformeerd. 
De derde en laatste opdracht was om het aanbod van evenementen — conform de doelstellingen in de visie — beter te 
laten aansluiten bij de behoeften in de stad. 

Opbrengsten uit participatie  
Het participatietraject heeft veel tijd en inspanning gekost, maar heeft ook veel opgeleverd. In de gesprekken die zijn 
gevoerd in de stad, met de gemeente, maar vaak ook tussen organisatoren, bezoekers en bewoners, is vaak zichtbaar 
geworden dat een goede dialoog kan bijdragen aan meer begrip, maar ook leidt tot concrete oplossingen. Zo was bij 
meerdere participatiebijeenkomsten toenadering tussen organisatoren en bewoners, waardoor goede afspraken 
konden worden gemaakt over het nieuwe profiel. Daar waar organisatoren en bewoners tot gezamenlijke adviezen zijn 
gekomen, zijn deze zoveel als mogelijk overgenomen in het conceptbeleid of een specifiek locatieprofiel. Maar er 
waren ook plekken waar minder ruimte was voor een gesprek, laat staan een compromis. 
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Het college begrijpt dat er bij sommige partijen teleurstelling is over de uitkomst van het participatieproces. Maar het 
is goed om te benadrukken dat participatie niet betekent dat de participerende burger of ondernemer ook zijn zin 
krijgt. Bij de ontwikkeling van het beleid en de nieuwe locatieprofielen moet het college uiteindelijk een afweging 
maken tussen alle belangen: die van bewoners, bezoekers, organisatoren en van de stad in bredere zin. Die afweging 
wordt gemaakt op basis van de beleidsuitgangspunten en op basis van de visie van het college, en dat betekent dat op 
de locaties die geschikt zijn voor grotere (muziek)evenementen, er tenminste drie dagen per jaar plek voor wordt 
gemaakt- ook als (een aantal) bewoners bij herhaling aangeven dat ze daar tegen zijn. 
Daartegenover stonden (sommige) organisatoren, die een pleidooi hielden voor meer dagen, bijvoorbeeld twee 
tweedaagse evenementen op te nemen in het profiel in plaats van drie losse dagen; zo kan volgens hen extra ruimte 
worden gecreeerd voor evenementen, met een beperkte extra impact op de omgeving (wel een extra dag geluid, maar 
minder op- en afbouwmomenten). Ook hier is in het uitwerken van de concepten vastgehouden aan drie dagen. In 
beide gevallen geldt dat in de inspraakperiode en in het debat in de raad hierover nog keuzes in gemaakt kunnen 
worden. 

Nieuw Evenementenbeleid in concept  
In de conceptstukken van het nieuwe Evenementenbeleid zijn onderwerpen opgenomen die voor stadsdelen van 
belang zijn. Zo worden nieuwe categorieen voorgesteld waarmee risicogestuurd gewerkt kan worden, zijn 
aanpassingen gedaan aan het bestaande Geluidbeleid en zijn de locatieprofielen herijkt. In het concept nieuwe beleid 
zijn de volgende wijzigingen doorgevoerd: 
• Er is schaarse vergunningenbeleid ontwikkeld, om de schaarse ruimte voor grote evenementen in de stad eerlijk 

en goed te verdelen, en dan op zo'n manier dat het uiteindelijke aanbod breder en diverser en een nog grotere 
groep Amsterdammers bedient. 

• Het vergunningenbeleid voor evenementen is herzien. De werkwijze is zo aangepast dat meer risicogestuurd 
wordt gewerkt. Ook zijn er maatregelen getroffen om meer maatwerk mogelijk te maken. 

• Het locatiebeleid en de locatieprofielen zijn herzien. Daarvoor is een omvangrijk participatieproces opgesteld. Niet 
alleen de inhoud, maar ook de profielen zelf hebben een update gekregen. 

• Er is stedelijk communicatiebeleid voor evenementen opgesteld. Daarin worden duidelijke kaders en richtlijnen 
geformuleerd voor communicatie door de gemeente, de stadsdelen en organisatoren. 

• Er zijn aanpassingen gedaan in het subsidiebeleid, om gratis toegankelijke en nieuwe evenementen met grote 
waarde voor de stad, beter en extra te ondersteunen. 

• Daarnaast zijn de bestaande duurzaamheidsregels voor evenementen onderdeel geworden van het 
evenementenbeleid. Dat geldt ook voor het al bestaande geluidbeleid. 

Advies 
Het college vraagt met deze adviesaanvraag om te reageren op de voorliggende conceptstukken. Geadviseerd wordt 
voorstellen tot wijziging van het beleid, de uitgangspunten die zijn gehanteerd voor het opstellen van de 
locatieprofielen of de invulling van specifieke locatieprofielen van een grondige onderbouwing te voorzien.   

Conceptadvies DB 
Het dagelijks bestuur formuleert hier -  indien van toepassing -  voor de stadsdeelcommissievergadering een conceptadvies 

Het dagelijks bestuur van stadsdeel Nieuw-West heeft kennisgenomen van de conceptstukken van het nieuwe 
Evenementenbeleid. Wij onderschrijven het belang van een zorgvuldig en breed gedragen evenementenbeleid. Naar 
aanleiding van de ontvangen stukken brengen wij het volgende advies onder uw aandacht: 

Visie 202c-2015 / Participatieproces / Opbrengsten uit participatie  
Het dagelijks bestuur spreekt zijn waardering uit voor de inzet van het college bij de totstandkoming van de 
evenementenvisie en het daaropvolgende traject richting nieuw evenementenbeleid. Het was een strak en intensief 
proces, waarin het stadsdeel samen met het Stedelijk Evenementenbureau (SEB) heeft gewerkt om de participatie 
rondom de locatieprofielen zo goed mogelijk aan te laten sluiten bij onze bewoners en ondernemers. 

Aan het begin van het participatietraject adviseerde het stadsdeel om het door het college opgestelde participatieplan 
te laten toetsen door de Participatietafel. De daaruit voortgekomen adviezen zijn grotendeels verwerkt in de 
uitvoering. Op aandringen van het stadsdeel is daarnaast voor elke evenementenlocatie in Nieuw-West een  
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bijeenkomst georganiseerd. Naast de stedelijke communicatie, waaronder een online enquete, zijn aanvullende 
gebiedsgerichte acties ondernomen om bewoners inclusiever te betrekken. We danken het college en het SEB voor 
hun begrip voor deze extra inzet. Voorbeelden hiervan zijn koffiekarren op drukbezochte pleinen, ondersteuning van 
studenten, bewonersbrieven aan alle inwoners van Nieuw-West en omliggende gebieden, flyers en posters via 
wijkondersteuners, en gerichte inzet van sociale media. 

Ondanks de inzet bleek het lastig om alle bewoners evenredig te bereiken. In sommige bijeenkomsten bleef de 
onderlinge dialoog beperkt en zijn de uitkomsten niet representatief voor wat het stadsdeel eigenlijk van zijn 
bewoners hoort. Achteraf gaven sommige partijen bovendien aan teleurstelling te ervaren over het proces en de 
uitkomsten. Dit onderstreept dat het betrekken van alle belangen een complexe opgave blijft. 

Het dagelijks bestuur hoopt dat het college de ingezette lijn voortzet, met aandacht voor toegankelijkere vormen van 
participatie en transparante communicatie, zowel tijdens als na de inspraakperiode. 

Nieuw Evenementenbeleid in concept 

I. 	Schaarse vergunningen 

Inhoudelijke toetsing bij schaarste 
Het dagelijks bestuur ondersteunt het belang van een eerlijke verdeling van evenementen over de stad. En is blij met 
de extra ruimte voor buurtgerichte festivals. De inzet op een inhoudelijke toetsing en de betrokkenheid van een 
onafhankelijke adviescommissie worden als positieve ontwikkelingen beschouwd. 

Tegelijkertijd constateert het dagelijks bestuur dat het stadsdeel in de praktijk relatief vaak wordt aangewezen voor 
grotere (dance)evenementen. Dit komt door de aanwezigheid van grote gebieden zoals de Sloterplas en de Tuinen van 
West, en terreinen die nog in ontwikkeling zijn. Hoewel deze locaties fysiek geschikt zijn, zorgt de frequente inzet voor 
toenemende druk op de leefbaarheid van de omliggende buurten. Daar komt bij dat binnen het seizoen vaak meerdere 
evenementen kort na elkaar plaatsvinden in Nieuw-West. Dit versterkt het gevoel van een onevenredige belasting 
binnen het stadsdeel. 

Om die reden adviseert het dagelijks bestuur om in de beoordelingscriteria voor de adviescommissie expliciet te sturen 
op een gevarieerde programmering, passend bij de identiteit van het stadsdeel. Dit betekent dat niet steeds dezelfde 
soorten evenementen, zoals dance- of alcoholgerelateerde festivals, terugkeren in Nieuw-West. In de criteria moet 
meer gewicht worden toegekend aan gratis toegankelijke en culturele evenementen. Op dit moment is de 
puntenverdeling nog te gelijkmatig, waardoor het voor kleine buurtorganisaties lastig is om ertussen te komen. 

Meerjarige plek op de kalender 
Het dagelijks bestuur is terughoudend met het toekennen van meerjarige plekken. Hoewel het belang van een goede 
relatie tussen buurt en evenement wordt erkend en het jaarlijkse vergunningsproces met nieuwe organisatoren veel 
maatwerk vergt, vindt het bestuur het essentieel dat er voldoende ruimte blijft voor gratis, buurtgerichte initiatieven. 
Door de hoge kosten is meerjarige programmering voor buurtinitiatieven vaak lastig haalbaar, waardoor commerciele 
partijen de overhand krijgen. 

Het bestuur adviseert om te beginnen met de beoordelingscriteria aan te passen, zodat er meer gewicht wordt 
toegekend aan gratis en buurtgerichte evenementen. De huidige puntenverdeling maakt onvoldoende onderscheid en 
richt zich voornamelijk op schaarste plekken criteria. 

Het bestuur adviseert daarnaast per stadsdeel te bepalen wat passend is, in plaats van een centrale toewijzing. 
Bijvoorbeeld bij het Sloterpark: van vier evenementendagen worden er twee gereserveerd voor meerjarige plekken en 
twee voor nieuwe culturele initiatieven zoals eenmalige evenementen als het Koninklijk Concertgebouworkest of de 
Color Run. Zo blijft er ruimte voor vernieuwing en diversiteit. 
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Tot slot moeten duidelijke regels voor vergunningverlening worden opgesteld, waarin de gevolgen van evaluaties en 
overtredingen helder zijn, zodat organisatoren weten wat dit betekent voor het behoud of de toekenning van 
meerjarige plekken. 

II. Vergunningenbeleid 

Vergunningenproces 
Het dagelijks bestuur adviseert het college om bij de verdere uitwerking van het vergunningenbeleid te zorgen dat dit 
realistisch en haalbaar is, zodat de behandeltermijnen gehaald kunnen worden. De termijnen van tien en zestien 
weken blijken in de praktijk nu al vaak onvoldoende, mede doordat een aanvraag sours meerdere keren gewijzigd 
wordt. 

Omgevingsvergunningen en kleine evenementen 
Evenementen vinden vaak plaats op locaties die niet zijn bestemd volgens het Omgevingsplan. Voor kleine, 
meldingsplichtige evenementen is het vragen van een omgevingsvergunning en de daarbij behorende kosten niet in 
lijn met de uitgangspunten our kleinschalige, buurtgerichte evenementen laagdrempelig en betaalbaar te houden. Het 
dagelijks bestuur adviseert daarom het college duidelijkheid te scheppen welke evenementen geen planologische 
goedkeuring behoeven, waarbij de afweging zoveel mogelijk samenvalt met het vergunningproces. 

Risicoscan 
De beoordeling van evenementen is nu alleen gebaseerd op het aantal bezoekers. Dit leidt soms tot knelpunten, 
omdat een klein evenement juist meer risico's met zich mee kan brengen dan een (middel)groot evenement. Het 
dagelijks bestuur is daarom positief dat het nieuwe vergunningenbeleid meer aandacht geeft aan specifieke risico's. 
Tegelijkertijd is het van belang dat dit niet ten koste gaat van andere relevante aspecten, zoals geluid, brandveiligheid, 
constructieve veiligheid en duurzaamheid. Het dagelijks bestuur verzoekt het college dan ook te zorgen voor een 
integrate afweging van alle risico's. 

Nieuwe indeling bezoekerscategorieen (aantallen) 
Het dagelijks bestuur merkt op dat de nieuwe indeling van bezoekerscategorieen in locatieprofielen voor kleine 
evenementen meer bezoekers toestaat dan voorheen. Dit sluit aan op de stedelijke visie en de wens van het stadsdeel 
om lokale initiatieven te stimuleren, maar roept ook zorgen op. 

Het bestuur benadrukt daarom dat duidelijke criteria voor buurt- en buurt overstijgende evenementen in het nieuwe 
beleid moeten worden opgenomen. De categorisering mag niet ten koste gaan van de leefbaarheid en mag niet alleen 
ingevuld worden door bijvoorbeeld commerciele alcoholgerelateerde festivals zoals in het Rembrandtpark, maar moet 
ook ruimte bieden aan diverse kleinschalige initiatieven. 

III. Locatieprofielen 

Locatieprofiel Tuinen van West 
In 2018, bij de start van evenementen op deze locatie, is met de buurt afgesproken dat er geen grootschalige 
dancefestivals op de Polderheuvel zouden plaatsvinden. Bij het formaliseren in 2020 is ondanks het negatieve advies 
van het dagelijks bestuur het locatieprofiel door de raad alsnog aangepast. Sindsdien zijn dergetijke evenementen wel 
toegestaan en is de overlast in de omgeving, met name op het gebied van geluid en bereikbaarheid toegenomen. Deze 
wijziging heeft geteid tot meer onvrede onder omwonenden, die dit ervaren als een doorbreking van de eerder 
gemaakte afspraak. 

Toch ziet het dagelijks bestuur ook positieve ontwikkelingen en daarvoor wil het dagelijks bestuur het college danken. 
Op basis van het participatietraject en de inbreng van het stadsdeel zijn in de herijking van het profiel op meerdere 
punten aanpassingen zijn doorgevoerd, zoals: 

• Het aantal dagen waarop grootschalige evenementen mogen plaatsvinden, is teruggebracht van vijf naar drie 
per jaar;  
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• Het maximale bezoekersaantal op advies van de brandweer en gemeentelijke experts is verlaagd van 15.000 
naar 12.500; 

• De rust- en herstelperiode is verlengd naar zes weken, zodat het groen kan herstellen en de balans tussen 
levendigheid en leefbaarheid beter gewaarborgd wordt; 

• Om veiligheidsredenen en ter beheersing van de druk op de omgeving bestaat de mogelijkheid om te 
besluiten geen toestemming te verlenen voor andere evenementen, waarbij het dagelijks bestuur adviseert de 
criteria voor dit besluit verder te verduidelijken. 

Desondanks blijft het dagelijks bestuur bij het advies om het maximale bezoekersaantal verder te verlagen naar de 
categorie "grootstedelijke evenementen" met 3.001 tot 6.000 bezoekers. Er is begrip voor de visie om niet alleen de 
binding met de directe buurt, maar ook de verbinding met de gehele stad te versterken. Het behoud van de 
leefbaarheid in de directe omgeving dient hierbij echter het uitgangspunt te blijven. De locatie bevindt zich immers te 
midden van een dichtbevolkte woonwijk, tuinparken, een groot sportpark en diverse groeiende ondernemingen. 

Hoewel het stadsdeel een mobiliteitsplan heeft ingevoerd en verschillende maatregelen heeft genomen, blijft de 
overlast bestaan. Dit leidt tot een voortdurende belasting voor de buurt, waarbij de cumulatie van geluid uit meerdere 
bronnen de overlast versterkt. 

Eerder was dan ook afgesproken dat de geluidsnorm voor grootschalige evenementen tussen de 8o en 83 dB(C) zou 
liggen. In het nieuwe locatieprofiel is deze norm echter verhoogd naar 85 dB(C). Daarom roept het dagelijks bestuur 
het college op om deze verhoging terug te draaien. Hoewel 83 dB(C) als richtlijn wordt genoemd, biedt dit 
onvoldoende garantie voor naleving. Om die reden verzoekt het dagelijks bestuur het college om een maximaal 
geluidsniveau van 8o dB(C) vast te leggen. 

Locatieprofiel Sloterpark 
Het dagelijks bestuur heeft al eerder aangegeven het onwenselijk te vinden dat het enige zwembad in stadsdeel 
Nieuw-West midden in de zomer gesloten is. Het dagelijks bestuur is dan ook blij dat we, na intensieve samenwerking, 
tot een oplossing zijn gekomen waarin — zoals beschreven in de raadsinformatiebrief van 20 mei jl. — rekening is 
gehouden met de wens van het stadsdeel om zowel het binnen- als het buitenzwembad open te houden en in de 
zomerperiode alleen te sluiten tijdens de daadwerkelijke festivaldagen. 

Daarnaast waardeert het dagelijks bestuur het feit dat het aanleggen of plaatsen van andere tijdelijke 
mobiliteitsvoorzieningen, met als doel het aantal bezoekers te vergroten, niet langer is toegestaan. In het eerder 
vastgestelde locatieprofiel staat namelijk een bezoekersaantal van 15.000 vermeld. Dit heeft in het verleden voor de 
nodige onduidelijkheden bij de bewoners gezorgd. 

Ondanks het advies van het stadsdeel en andere deskundigen om het aantal bezoekers te verlagen van 25.000 naar 
15.000, is in het nieuwe locatieprofiel toch een capaciteit van 20.000 bezoekers opgenomen. Deze verruiming is 
technisch mogelijk gemaakt door de aanleg van een extra pontonbrug. Het dagelijks bestuur blijft echter vasthouden 
aan een maximum van 15.000 bezoekers, conform het eerder vastgestelde locatieprofiel. Dit omdat de mobiliteit 
rondom grootschalige evenementen teveel overlast veroorzaakt, en zeker nu de stedelijke vernieuwing de komende 
jaren in een stroomversnelling raakt. 

Tijdelijke locatieprofielen Ni en Riekerhaven 
Het dagelijks bestuur spreekt zich positief uit over de voorgestelde tijdelijke invulling van de locatieprofielen voor de 
terreinen Ni en Riekerhaven. Tijdens het participatietraject zijn er onderlinge afspraken gemaakt tussen bewoners en 
organisatoren voor de Ni-kavel. Zolang het terrein beschikbaar blijft, mogen er tweemaal per jaar tweedaagse 
evenementen plaatsvinden. Het dagelijks bestuur ondersteunt deze afspraak, aangezien de bewoners Kier zelf om 
hebben gevraagd. 

Voor Riekerhaven wordt eveneens het voorstel ondersteund om tweemaal per jaar een tweedaags evenement te 
organiseren. Het dagelijks bestuur dankt het college voor het overnemen van de adviezen om het maximale  
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bezoekersaantal te verlagen van 15.000 naar io.000, en voor het vasthouden aan maximaal drie dagen met een 
verhoogde geluidsbelasting tot 85 dB(C) aan de gevel. De vierde dag dient ingevuld te worden met een lagere 
geluidsbelasting. 

Locatieprofiel Rembrandtpark 
De afgelopen jaren vonden in het Rembrandtpark voornamelijk festivals van vergelijkbare aard plaats, zoals Fete du 
Champagne, Tapt Festival en het Amsterdams Terrassen Festival, waarbij de insteek van deze festivals minder 
interessant is voor een grote groep bewoners in stadsdeel Nieuw-West. We adviseren het college dan ook om hier 
extra ruimte te laten voor buurtgerichte festivals met een inclusief karakter. 

Het dagelijks bestuur roept het college op om de voorgestelde verruiming van bezoekersaantallen, evenementdagen 
en geluidsbelasting terug te draaien naar de huidige norm van 75 dB(c) als maximum. Vanuit het participatietraject zijn 
tegengestelde signalen ontvangen. Het is belangrijk dat helder wordt hoe met deze uitkomst wordt omgegaan. 

Tot slot is het niet duidelijk waarom de eerder gehanteerde capaciteitsgrenzen -  2.500 bezoekers bij meerdaagse en 
5.000 bij eendaagse evenementen - zijn losgelaten. Het dagelijks bestuur adviseert om deze grenzen in het profiel te 
behouden, gelet op het belang van rust en leefkwaliteit in de directe omgeving. 

Locatieprofiel Ruigoord 
Net als het college begrijpt het dagelijks bestuur dat sommige betrokkenen teleurgesteld zijn over de uitkomst van het 
participatieproces rondom de locatie, maar kan zich geheel vinden in de uitkomsten. Met de opmerking dat de 
discussie over een eventuele verlengde eindtijd en de geluidsbelasting nog niet is afgesloten. Dit zijn onderwerpen die 
blijven leven in de omgeving en daarom ook de nodige aandacht verdienen in het vervolgproces. 

Maximale geluidsbelasting 
Het dagelijks bestuur is positief gestemd over het feit dat gehoor is gegeven aan het verzoek om strengere regels te 
hanteren voor evenementen met een hoge geluidsbelasting. Het bestuur is tevreden met de bepaling dat 
evenementen met meer dan 3.001 bezoekers uiterlijk om 22.00 uur dienen te eindigen wanneer deze plaatsvinden op 
dagen die worden gevolgd door een werkdag. 

Bovendien is het dagelijks bestuur blij dat er geen meteocorrectie meer wordt toegepast bij zowel het locatieprofiel 
Tuinen van West als het Sloterpark. Dit draagt bij aan het inperken van de belasting op de leefomgeving. 

5.2.5 Nationaal Programma Samen Nieuw West, Aanpak Noord en Masterplan Zuidoost 
Het stadsdeel stelt het op prijs dat in het nieuwe evenementenbeleid wordt vastgelegd op welke wijze evenementen 
kunnen bijdragen aan de omgeving waarin zij plaatsvinden. Binnen het kader van het Nationaal Programma Samen 
Nieuw-West adviseert het dagelijks bestuur het college om bij de uitwerking en uitvoering van het beleid expliciet 
aandacht te besteden aan het versterken van de lokale economie en sociale samenhang. Het is daarbij van belang om 
concrete mogelijkheden te creeren voor lokale betrokkenheid, en in de criteria op te nemen dat een bepaald 
percentage van de deelnemers bestaat uit lokale ondernemers en maatschappelijke initiatieven. Deze zijn via de lokale 
opgebouwde netwerken goed te benaderen. 

V. 	Betaalbaarheid 

Subsidie 
Het dagelijks bestuur waardeert de aandacht voor maatwerk en subsidiemogelijkheden, maar adviseert tegelijkertijd 
de categorie te verlagen naar 1.501-3.000 bezoekers. Voor Nieuw-West is het van belang dat kleinschalige, 
buurtgerichte en veelal door bewoners georganiseerde gratis evenementen daadwerkelijk lagere kosten ervaren en 
betaalbaar blijven. 

Daarnaast adviseert het dagelijks bestuur om de stadsdelen te betrekken bij de beoordeling van het 
Stimuleringsfonds, zodat de aansluiting bij verschillende doelgroepen verbetert. 
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Advies stadsdeelcommissie 
Advies van de stadsdeelcommissie aan het DB 

Op 24 juni 2025 werd de adviesaanvraag over de voorliggende conceptstukken van het nieuwe evenementenbeleid 
van het college besproken in de stadsdeelcommissie. Tijdens deze vergadering werden vragen gesteld aan het 
dagelijks bestuur over het conceptadvies. Op 8 juli 2025 heeft er een besluitvormende discussie plaatsgevonden over 
het advies voor het evenementenbeleid aan het college. Naast de vragen en adviezen die vanuit de leden van de 
stadsdeelcommissie zijn ingebracht, hebben tijdens beide vergaderingen ook diverse insprekers hun zorgen geuit over 
de huidige gang van zaken met betrekking tot evenementen. Zowel bewoners als festivalorganisatoren hebben 
aangegeven welke aspecten voor hen van belang zijn. Dit illustreert opnieuw de complexiteit van de uiteenlopende 
belangen die met elkaar in conflict staan. 

Gevraagde adviezen van GroenLinks en DENK 

Advies 1: Ga op zoek naar een juiste balans tussen meerjarige vergunningen en ruimte voor buurtinitiatieven 
Dit advies is unaniem aangenomen met 17 stemmen voor (VVD, FvD, DENK, PvdA, GroenLinks, GBP, D66, GBW!) 

Advies 2: Meer lokale input voor evenementenvergunningen 
Dit advies is unaniem aangenomen met 17 stemmen voor (VVD, FvD, DENK, PvdA, GroenLinks, GBP, D66, GBW!) 

Advies 3: Stabiliteit locatieprofielen en regels voor vergunningen voor evenementen 
Dit advies is unaniem aangenomen met 17 stemmen voor (VVD, FvD, DENK, PvdA, GroenLinks, GBP, D66, GBW!) 

Gevraagde adviezen van FVD, PvdA, GoedBeterWest!, VVD 

Advies 1: Adviseer om het aantal bezoekers op de Polderheuvel te beperken tot maximaal 2000 

Dit advies is unaniem aangenomen met 17 stemmen voor (VVD, FvD, DENK, PvdA, GroenLinks, GBP, D66, GBW!) 

Advies 2: Adviseer op de Polderheuvel een maximale geluidsbelasting van 75 dB(C) 
Dit advies is unaniem aangenomen met 17 stemmen voor (VVD, FvD, DENK, PvdA, GroenLinks, GBP, D66, GBW!) 

Advies 3: Adviseer om geen dance-events toe te staan op de Polderheuvel 
Dit advies is aangenomen met 14 stemmen voor (VVD, FvD, DENK, PvdA, GBP, D66, GBW!) en 3 stemmen tegen 
(GroenLinks) 

Gevraagde adviezen van D66 

Advies 1: Behoud de huidige capaciteiten van, o.a. 25.000 bezoekers, voor het Sloterpark 
Dit advies is aangenomen met 14 stemmen voor (VVD, FvD, DENK, GroenLinks, GBP, D66, GBW!) en 3 stemmen tegen 
(PvdA) 

VI. 	Duurzaamheid en toegankelijkheid 

Gezien de grote diversiteit binnen Nieuw-West, en het felt dat dit stadsdeel de meeste jongeren telt, is het cruciaal om 
evenementen voor iedereen toegankelijk en uitnodigend te maken. 

Het stadsdeel ondersteunt het versterken van onderzoek en monitoring via datagestuurd werken, maar benadrukt het 
belang van het vertalen van deze inzichten naar concrete maatregelen die de leefbaarheid en inclusiviteit 
daadwerkelijk verbeteren. Daarom pleit het dagelijks bestuur ervoor om dit aan te vullen met wijkgerichte data, 
specifiek afgestemd op buurten zoals Nieuw-West. Zo kan er tijdig worden bijgestuurd in de programmering en 
spreiding van evenementen, en krijgt men bovendien inzicht in welke groepen nog niet bereikt worden. 
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Advies 2: Erken tijdelijke voorzieningen zoals pontonbruggen, bredere vluchtroutes of alternatieve publieksstromen 
als volwaardige onderbouwing om veiligheid en publieksstromen te garanderen t.b.v. een hogere capaciteit 
Dit advies is unaniem aangenomen met 17 stemmen voor (VVD, FvD, DENK, PvdA, GroenLinks, GBP, D66, GBW!) 

Advies 3: Sta voor grootschalige evenementen enkel 2 tweedaagse evenementen toe op het Sloterpark ten koste van 
eendaagse evenementen zodat het park gedurende het jaar langer geopend kan blijven 
Dit advies is aangenomen met 14 stemmen voor (VVD, FvD, DENK, PvdA, GBP, D66, GBW!) en 3 stemmen tegen 
(GroenLinks) 

Advies 4: Betrek de buurt beter bij de kaartverkoop en hanteer hierbij korting voor (omliggende) wijken 
Dit advies is aangenomen met 9 stemmen voor (FvD, PvdA, GBP, D66, GBW!) en 6 stemmen tegen (DENK, GroenLinks) en 
2 leden hebben zich onthouden van stemming (VVD) 

Advies 5: Behoud de meteocorrectie 
Dit advies is aangenomen met io stemmen voor (VVD, GroenLinks, D66, GBP, GBW!) en 7 stemmen tegen (FvD, DENK, 
PvdA) 

Advies 6: Sta maximaal 2 extra grootschalige evenementen, met wellicht een meerdaags karakter, toe op Ni om 
bewoners rondom de polderheuvel te ontlasten en tegemoet te komen aan de evenementen sector 
Dit advies is aangenomen met 9 stemmen voor (VVD, GBP, GroenLinks, D66) en 8 stemmen tegen (FvD, DENK, PvdA, 
GBW!) 

Het advies van het dagelijks bestuur is unaniem aangenomen met 17 stemmen voor (VVD, FvD, DENK, PvdA, 
GroenLinks, GBP, D66, GBW!) 

Finaal advies DB 
Advies van het dagelijks bestuur aan het college van burgemeester en wethouders 

-let dagelijks bestuur van stadsdeel Nieuw-West heeft kennisgenomen van de conceptstukken van het nieuwe 
Evenementenbeleid. Wij onderschrijven het belang van een zorgvuldig en breed gedragen evenementenbeleid. Naar 
aanleiding van de ontvangen stukken brengen wij het volgende advies onder uw aandacht: 

Visie 2025-2015 / Participatieproces / Opbrengsten uit participatie  
-let dagelijks bestuur spreekt zijn waardering uit voor de inzet van het college bij de totstandkoming van de 
!venennentenvisie en het daaropvolgende traject richting nieuw evenementenbeleid. Het was een strak en intensief 
woces, waarin het stadsdeel samen met het Stedelijk Evenementenbureau (SEB) heeft gewerkt om de participatie 
rondom de locatieprofielen zo goed mogelijk aan te laten sluiten bij onze bewoners en ondernemers. 

\an het begin van het participatietraject adviseerde het stadsdeel om het door het college opgestelde participatieplan 
e laten toetsen door de Participatietafel. De daaruit voortgekomen adviezen zijn grotendeels verwerkt in de 
iitvoering. Op aandringen van het stadsdeel is daarnaast voor elke evenementenlocatie in Nieuw-West een 
)ijeenkomst georganiseerd. Naast de stedelijke communicatie, waaronder een online enquete, zijn aanvullende 
gebiedsgerichte acties ondernomen om bewoners inclusiever te betrekken. We danken het college en het SEB voor 
iun begrip voor deze extra inzet. Voorbeelden hiervan zijn koffiekarren op drukbezochte pleinen, ondersteuning van 
,tudenten, bewonersbrieven aan alle inwoners van Nieuw-West en omliggende gebieden, flyers en posters via 
wijkondersteuners, en gerichte inzet van sociale media. 

>clanks de inzet bleek het lastig om elle bewoners evenredig te bereiken. In sommige bijeenkomsten bleef de 
mderlinge dialoog beperkt en zijn de uitkomsten niet representatief voor wat het stadsdeel eigenlijk van zijn 
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bewoners hoort. Achteraf gaven sommige partijen bovendien aan teleurstelling te ervaren over het proces en de 
uitkomsten. Dit onderstreept dat het betrekken van alle belangen een complexe opgave blijft. 

Het dagelijks bestuur hoopt dat het college de ingezette lijn voortzet, met aandacht voor toegankelijkere vormen van 
participatie en transparante communicatie, zowel tijdens als na de inspraakperiode. 

Nieuw Evenementenbeleid in concept  

II. 	Schaarse vergunningen 

lnhoudelijke toetsing bij schaarste 
Het dagelijks bestuur ondersteunt het belang van een eerlijke verdeling van evenementen over de stad. En is blij met 
de extra ruimte voor buurtgerichte festivals. De inzet op een inhoudelijke toetsing en de betrokkenheid van een 
onafhankelijke adviescommissie worden als positieve ontwikkelingen beschouwd. 

Tegelijkertijd constateert het dagelijks bestuur dat het stadsdeel in de praktijk relatief vaak wordt aangewezen voor 
grotere (dance)evenementen. Dit komt door de aanwezigheid van grote gebieden zoals de Sloterplas en de Tuinen van 
West, en terreinen die nog in ontwikkeling zijn. Hoewel deze locaties fysiek geschikt zijn, zorgt de frequente inzet voor 
toenemende druk op de leefbaarheid van de omliggende buurten. Daar komt bij dat binnen het seizoen vaak meerdere 
evenementen kort na elkaar plaatsvinden in Nieuw-West. Dit versterkt het gevoel van een onevenredige belasting 
binnen het stadsdeel. 

Om die reden adviseert het dagelijks bestuur om in de beoordelingscriteria voor de adviescommissie expliciet te sturen 
op een gevarieerde programmering, passend bij de identiteit van het stadsdeel. Dit betekent dat niet steeds dezelfde 
soorten evenementen, zoals dance- of alcoholgerelateerde festivals, terugkeren in Nieuw-West. In de criteria moet 
meer gewicht worden toegekend aan gratis toegankelijke en culturele evenementen. Op dit moment is de 
puntenverdeling nog te gelijkmatig, waardoor het voor kleine buurtorganisaties lastig is om ertussen te komen. 

Meerjarige plek op de kalender 
Het dagelijks bestuur is terughoudend met het toekennen van meerjarige plekken. Hoewel het belang van een goede 
relatie tussen buurt en evenement wordt erkend en het jaarlijkse vergunningsproces met nieuwe organisatoren veel 
maatwerk vergt, vindt het bestuur het essentieel dat er voldoende ruimte blijft voor gratis, buurtgerichte initiatieven. 
Door de hoge kosten is meerjarige programmering voor buurtinitiatieven vaak lastig haalbaar, waardoor commerciele 
partijen de overhand krijgen. 

Het bestuur adviseert om te beginnen met de beoordelingscriteria aan te passen, zodat er meer gewicht wordt 
toegekend aan gratis en buurtgerichte evenementen. De huidige puntenverdeling maakt onvoldoende onderscheid en 
richt zich voornamelijk op schaarste plekken criteria. 

Het dagelijks bestuur adviseert daarnaast per stadsdeel te bepalen wat passend is, in plaats van een centrale 
toewijzing en op zoek te gaan naar de juiste balans tussen meerjarige vergunningen en ruimte voor buurtinitiatieven. 

Tot slot moeten duidelijke regels voor vergunningverlening worden opgesteld, waarin de gevolgen van evaluaties en 
overtredingen helder zijn, zodat organisatoren weten wat dit betekent voor het behoud of de toekenning van 
meerjarige plekken. 

Vergunningenbeleid 

Vergunningenproces 
Het dagelijks bestuur adviseert het college om bij de verdere uitwerking van het vergunningenbeleid te zorgen dat dit 
realistisch en haalbaar is, zodat de behandeltermijnen gehaald kunnen worden. De termijnen van tien en zestien 
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weken blijken in de praktijk nu al vaak onvoldoende, mede doordat een aanvraag soms meerdere keren gewijzigd 
wordt. 

Omgevingsvergunningen en kleine evenementen 
Evenementen vinden vaak plaats op locaties die niet zijn bestemd volgens het Omgevingsplan. Voor kleine, 
meldingsplichtige evenementen is het vragen van een omgevingsvergunning en de daarbij behorende kosten niet in 
lijn met de uitgangspunten om kleinschalige, buurtgerichte evenementen laagdrempelig en betaalbaar te houden. Het 
dagelijks bestuur adviseert daarom het college om duidelijkheid te scheppen welke evenementen geen planologische 
goedkeuring behoeven, waarbij de afweging zoveel mogelijk samenvalt met het vergunningproces. 

Risicoscan 
De beoordeling van evenementen is nu alleen gebaseerd op het aantal bezoekers. Dit leidt soms tot knelpunten, 
omdat een klein evenement juist meer risico's met zich mee kan brengen dan een (middel)groot evenement. Het 
dagelijks bestuur is daarom positief dat het nieuwe vergunningenbeleid meer aandacht geeft aan specifieke risico's. 
Tegelijkertijd is het van belang dat dit niet ten koste gaat van andere relevante aspecten, zoals geluid, brandveiligheid, 
constructieve veiligheid en duurzaamheid. Het dagelijks bestuur verzoekt het college dan ook te zorgen voor een 
integrale afweging van alle risico's. 

Nieuwe indeling bezoekerscategorieen (aantallen) 
Het dagelijks bestuur merkt op dat de nieuwe indeling van bezoekerscategorieen in locatieprofielen voor kleine 
evenementen meer bezoekers toestaat dan voorheen. Dit sluit aan op de stedelijke visie en de wens van het stadsdeel 
om lokale initiatieven te stimuleren, maar roept ook zorgen op. 

Het bestuur benadrukt daarom dat duidelijke criteria voor buurt- en buurt overstijgende evenementen in het nieuwe 
beleid moeten worden opgenomen. De categorisering mag niet ten koste gaan van de leefbaarheid en mag niet alleen 
ingevuld worden door bijvoorbeeld commerciele alcoholgerelateerde festivals zoals in het Rembrandtpark, maar moet 
ook ruimte bieden aan diverse kleinschalige initiatieven. 

IV. 	Locatieprofielen 

Locatieprofiel Tuinen van West 
In 2018, bij de start van evenementen op deze locatie, is met de buurt afgesproken dat er geen grootschalige 
dancefestivals op de Polderheuvel zouden plaatsvinden. Bij het formaliseren in 2020 is ondanks het negatieve advies 
van het dagelijks bestuur het locatieprofiel door de raad alsnog aangepast. Sindsdien zijn dergelijke evenementen wel 
toegestaan en is de overlast in de omgeving, met name op het gebied van geluid en bereikbaarheid toegenomen. Deze 
wijziging heeft geleid tot meer onvrede onder omwonenden, die dit ervaren als een doorbreking van de eerder 
gemaakte afspraak. 

Het dagelijks bestuur ziet positieve ontwikkelingen en daarvoor wil het dagelijks bestuur het college danken. Op basis 
van het participatietraject en de inbreng van het stadsdeel zijn in de herijking van het profiel op meerdere punten 
aanpassingen doorgevoerd, zoals: 

• De rust- en herstelperiode is verlengd naar zes weken, zodat het groen kan herstellen en de balans tussen 
levendigheid en leefbaarheid beter gewaarborgd wordt; 

• Om veiligheidsredenen en ter beheersing van de druk op de omgeving bestaat de mogelijkheid om te 
besluiten geen toestemming te verlenen voor andere evenementen, waarbij het dagelijks bestuur adviseert de 
criteria voor dit besluit verder te verduidelijken. 

Er is begrip voor de visie om niet alleen de binding met de directe buurt, maar ook de verbinding met de gehele stad te 
versterken. Het behoud van de leefbaarheid in de directe omgeving dient hierbij echter het uitgangspunt te blijven. De 
locatie bevindt zich immers te midden van een dichtbevolkte woonwijk, tuinparken, een groot sportpark en diverse  
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groeiende ondernemingen. Het dagelijks bestuur adviseert het college daarom geen dance-events meer toe te staan 
op de Polderheuvel. 

Hoewel het stadsdeel een mobiliteitsplan heeft ingevoerd en verschillende maatregelen heeft genomen, blijft de 
overlast bestaan. Dit leidt tot een voortdurende belasting voor de buurt, waarbij de cumulatie van geluid uit meerdere 
bronnen de overlast versterkt. Het dagelijks bestuur roept het college op om het maximale bezoekersaantal te 
verlagen naar 2000 bezoekers. 

Eerder was dan ook afgesproken dat de geluidsnorm voor grootschalige evenementen tussen de 8o en 83 dB(C) zou 
liggen. In het nieuwe locatieprofiel is deze norm echter verhoogd naar 85 dB(C). Het dagelijks bestuur verzoekt het 
college om een maximaal geluidsniveau van 75 dB(C) vast te leggen. 

Locatieprofiel Sloterpark 
Het dagelijks bestuur heeft al eerder aangegeven het onwenselijk te vinden dat het enige zwembad in stadsdeel 
Nieuw-West midden in de zomer gesloten is. Het dagelijks bestuur is dan ook verheugd dat we, na intensieve 
samenwerking, tot een oplossing zijn gekomen waarin — zoals beschreven in de raadsinformatiebrief van zo mei jl. — 
rekening is gehouden met de wens van het stadsdeel om zowel het binnen- als het buitenzwembad open te houden en 
in de zomerperiode alleen te sluiten tijdens de daadwerkelijke festivaldagen. 

Nadat het concept locatieprofiel door het college is vrijgegeven, is er een nieuw advies vanuit de brandweer gedeeld. 
Het dagelijks bestuur adviseert het college om te onderzoeken of het maximale bezoekersaantal van 25.000 mogelijk 
is. Het dagelijks bestuur vindt wel dat er een integrale afweging moet plaatsvinden, waarbij adviezen van bijvoorbeeld 
de politie en andere adviserende partijen worden meegewogen. De brandweer kijkt immers enkel naar de 
evenementenlocatie en de vluchtcapaciteit. Een belangrijke voorwaarde is dat het buiten- en binnenzwembad alleen 
op festivaldagen gesloten is. 

In het Meet- en rekenprotocol Evenementengeluid Amsterdam heeft het college vastgelegd dat in de regel geen 
meteorologische correctie wordt toegepast. Het dagelijks bestuur adviseert om de meteocorrectie voor deze locatie te 
behouden, mits er duidelijke handhavingscriteria zijn en hier actief op wordt toegezien, zodat het geluid ook bij 
weersomstandigheden die voor omwonenden tot meer overlast leiden, wordt beperkt. 

Tijdelijke locatieprofiel Ns 
Het dagelijks bestuur spreekt zich positief uit over de voorgestelde tijdelijke invulling van de locatieprofielen voor de 
terreinen Ni en Riekerhaven. Tijdens het participatietraject zijn er onderlinge afspraken gemaakt tussen bewoners en 
organisatoren voor de Ni-kavel. Zolang het terrein beschikbaar blijft, mogen ertweemaal per jaar tweedaagse 
evenementen plaatsvinden. Het dagelijks bestuur ondersteunt deze afspraak, aangezien de bewoners hier zelf om 
hebben gevraagd. 

Tijdelijk locatieprofiel Riekerhaven 
Voor Riekerhaven wordt eveneens het voorstel ondersteund om tweemaal per jaar een tweedaags evenement te 
organiseren. Het dagelijks bestuur dankt het college voor het overnemen van de adviezen om het maximale 
bezoekersaantal te verlagen van 15.000 naar io.000, en voor het vasthouden aan maximaal drie dagen met een 
verhoogde geluidsbelasting tot 85 dB(C) aan de gevel. De vierde dag dient ingevuld te worden met een lagere 
geluidsbelasting. 

Locatieprofiel Rembrandtpark 
De afgelopen jaren vonden in het Rembrandtpark voornamelijk festivals van vergelijkbare aard plaats, zoals Fete du 
Champagne, Tapt Festival en het Amsterdams Terrassen Festival, waarbij de insteek van deze festivals minder 
interessant is voor een grote groep bewoners in stadsdeel Nieuw-West. We adviseren het college dan ook om hier 
extra ruimte te laten voor buurtgerichte festivals met een inclusief karakter. 
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Het dagelijks bestuur roept het college op om de voorgestelde verruiming van bezoekersaantallen, evenementdagen 
en geluidsbelasting terug te draaien naar de huidige norm van 75 dB(c) als maximum. Vanuit het participatietraject zijn 
tegengestelde signalen ontvangen. Het is belangrijk dat helder wordt hoe met deze uitkomst wordt omgegaan. 

Tot slot is het niet duidelijk waarom de eerder gehanteerde capaciteitsgrenzen - 2.500 bezoekers bij meerdaagse en 
5.000 bij eendaagse evenementen - zijn losgelaten. Het dagelijks bestuur adviseert om deze grenzen in het profiel te 
behouden, gelet op het belang van rust en leefkwaliteit in de directe omgeving. 

Locatieprofiel Ruigoord 
Net als het college begrijpt het dagelijks bestuur dat sommige betrokkenen teleurgesteld zijn over de uitkomst van het 
participatieproces rondom de locatie, maar kan zich geheel vinden in de uitkomsten. Met de opmerking dat de 
discussie over een eventuele verlengde eindtijd en de geluidsbelasting nog niet is afgesloten. Dit zijn onderwerpen die 
blijven leven in de omgeving en daarom ook de nodige aandacht verdienen in het vervolgproces. 

Maximale geluidsbelasting 
Het dagelijks bestuur is positief gestemd over het feit dat gehoor is gegeven aan het verzoek om strengere regels te 
hanteren voor evenementen met een hoge geluidsbelasting. Het bestuur is tevreden met de bepaling dat 
evenementen met meer dan 3.001 bezoekers uiterlijk om 22.0o uur dienen te eindigen wanneer deze plaatsvinden op 
dagen die worden gevolgd door een werkdag. 

5.2.5 Nationaal Programma Samen Nieuw West, Aanpak Noord en Masterplan Zuidoost 
Het stadsdeel stelt het op prijs dat in het nieuwe evenementenbeleid wordt vastgelegd op welke wijze evenementen 
kunnen bijdragen aan de omgeving waarin zij plaatsvinden. Binnen het kader van het Nationaal Programma Samen 
Nieuw-West adviseert het dagelijks bestuur het college om bij de uitwerking en uitvoering van het beleid expliciet 
aandacht te besteden aan het versterken van de lokale economie en sociale samenhang. Het is daarbij van belang om 
concrete mogelijkheden te creeren voor lokale betrokkenheid, en in de criteria op te nemen dat een bepaald 
percentage van de deelnemers bestaat uit lokale ondernemers en maatschappelijke initiatieven. Deze zijn via de lokale 
opgebouwde netwerken goed te benaderen. 

VI. Betaalbaarheid 

Subsidie 
Het dagelijks bestuur waardeert de aandacht voor maatwerk en subsidiemogelijkheden, maar adviseert tegelijkertijd 
de categorie te verlagen naar 1.501-3.000 bezoekers. Voor Nieuw-West is het van belang dat kleinschalige, 
buurtgerichte en veelal door bewoners georganiseerde gratis evenementen daadwerkelijk lagere kosten ervaren en 
betaalbaar blijven. 

Daarnaast adviseert het dagelijks bestuur om de stadsdelen te betrekken bij de beoordeling van het 
Stimuleringsfonds, zodat de aansluiting bij verschillende doelgroepen verbetert. 

VII. Duurzaamheid en toegankelijkheid 

Gezien de grote diversiteit binnen Nieuw-West, en het feit dat dit stadsdeel de meeste jongeren telt, is het cruciaal om 
evenementen voor iedereen toegankelijk en uitnodigend te maken. 

Het stadsdeel ondersteunt het versterken van onderzoek en monitoring via data gestuurd werken, maar benadrukt het 
belang van het vertalen van deze inzichten naar concrete maatregelen die de leefbaarheid en inclusiviteit 
daadwerkelijk verbeteren. Daarom pleit het dagelijks bestuur ervoor om dit aan te vullen met wijkgerichte data, 
specifiek afgestemd op buurten zoals Nieuw-West. Zo kan er tijdig worden bijgestuurd in de programmering en 
spreiding van evenementen, en krijgt men bovendien inzicht in welke groepen nog niet bereikt worden. Het dagelijks 
bestuur adviseert het college daarbij meer aandacht te hebben voor lokale input. 
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Reactie college op advies dagelijks bestuur 

Niet overgenomen stadsdeelcommissie adviezen, op grond van zwaarwegende gronden 
Het aangenomen advies 'Sta voor grootschalige evenementen enkel 2 tweedaagse evenementen toe op het Sloterpark 
ten koste van eendaagse evenementen zodat het park gedurende het jaar (anger geopend kan blijven' neemt het dagelijks 
bestuur niet over. 
Het dagelijks bestuur vindt het belangrijk dat er ruimte over blijft voor buurtgerichte (gratis) festivals, wat in lijn ligt 
met de beoogde visie om de evenementen beter aan te laten sluiten bij de identiteit en de behoeftes van het 
stadsdeel. Een voorbeeld hierin is het openingsconcert van het Koninklijk Concertgebouworkest. Daarnaast is 
geluidsoverlast een onderwerp dat zowel in de evaluaties als in het participatieproces duidelijk naar voren is gekomen 
als een belangrijk knelpunt voor omwonenden. Het huidige beleid laat drie dagen met verhoogde geluidsbelasting toe, 
het dagelijks bestuur ondersteunt deze lijn. Een vierde dag is vooral in het belang van organisatoren van grote festivals 
en sluit niet aan bij wat er vanuit de omgeving is aangegeven. 

Het aangenomen advies 'Sta maximaal 2 extra grootschalige evenementen, met wellicht een meerdaags karakter, 
toe op Ni om bewoners rondom de polderheuvel te ontlasten en tegemoet te komen aan de evenementen sector' 
neemt het dagelijks bestuur niet over. 
Het dagelijks bestuur wijkt of van het advies van de stadsdeelcommissie op basis van het participatietraject dat 
voorafgaand is georganiseerd door het college. In dit traject is intensief gesproken met zowel festivalorganisatoren als 
bewoners rondom de Ni-kavel. Daarbij is specifiek geluisterd naar zorgen over geluidsoverlast en het behoud van 
leefkwaliteit. De uitkomsten van dit traject hebben geleid tot een advies waarin bewoners en organisatoren tot elkaar 
zijn gekomen en zich gehoord voelen. Het dagelijks bestuur hecht grote waarde aan deze uitkomst en ziet het 
participatieproces als een belangrijk instrument om tot een evenwichtige belangenafweging te komen. Het toestaan 
van extra grootschalige (meerdaagse) evenementen op Ni zou afbreuk doen aan het doorlopen participatieproces en 
de gemaakte afspraken. 

Aldus vastgesteld in de vergadering van het dagelijks bestuur van Stadsdeel Nieuw-West, Gemeente Amsterdam, 
iojuli 2025 

Het dagelijks bestuur van Stadsdeel Nieuw-West, Gemeente Amsterdam 

• OSI 

De h-er E.C. Burke 	 De heer E. ()flyer 
Stadsdeeldirecteur 	 Stadsdeelvoorzitter 
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